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Spørgsmål 641 

Hvordan har antallet af tvister om arbejdsudleje udviklet sig efter lovændringen i 2012? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”SKATs projekter vedrørende social dumping laver ingen opgørelser over antallet af 

sager, der bliver påklaget, og der bliver i SKAT ikke foretaget en registrering eller opgø-

relse af, hvilke materielle forhold i en sag, der bliver påklaget. 

 

Det første egentlige projekt vedrørende social dumping er startet i 2012. En manuel gen-

nemgang af de ca. 230 sager, hvor arbejdsudlejeskatten er blevet ændret – enten bagudret-

tet eller fremadrettet – vil derfor ikke fortælle noget om udviklingen i antallet af klager om 

arbejdsudlejeskat før og efter lovændringen, idet der kan være behandlet sager om ar-

bejdsudlejeskat i andre projekter.”. 
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